
El Consell de Formentera mostra la seva preocupació a la direcció insular de l'Estat davant les repetides carreres de motos a l'illa
dijous, 7 de febrer de 2013 14:56

El president del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer ha expressat la seva preocupació
al director insular de l'administració de l'Estat, Rafael Garcia Vila, davant les carreres de motos
que tenen lloc cada cap de setmana a les carreteres de Formentera i que vénen repetint-se
hivern rere hivern.

  

El president de la màxima institució de l'illa va tractar el tema per telèfon amb el director insular
dies passats, a conseqüència del perill que aquestes carreres suposen per a tots aquells
formenterers i formentereres que circulen per la carretera alhora, a més de la remor i molèsties
que produeixen aquests vehicles, tal com han manifestat els veïns en nombroses ocasions.

  

Tenint en compte que la competència del Consell Insular de Formentera és limitada en aquest
àmbit, es demana que des de l'administració de l'Estat, i abans que haguem de lamentar-nos
per alguna desgràcia major, es prenguin les mesures adequades, ja sigui a través de la
Guàrdia Civil o de la Guàrdia Civil de Trànsit, per tal de solucionar aquest greu problema que
causa un malestar general a la ciutadania de l'illa i poder garantir la seva la seguretat vial.
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